



NOTICE OF AERIAL SPRAYING FOR LARVAL MOSQUITOES AVIS D'ÉPANDAGE AÉRIEN DE LARVICIDES

Between **April 9 and May 30th 2022**, (depending on larval development and weather conditions) the Department of National Defence will be conducting an aerial spray program at Canadian Forces Base Borden. Specifically, the southeast part of the Base, an area north of the Married Quarters and an area northwest of the Borden townsite.

The program will use the biological insecticides *Bacillus thuringiensis*. The product name is VectoBac 200G. This is a granular formulations which are applied from a helicopter. The Pest Control Products Act number assigned to this product is 18158.

Map and further details of the project may be seen by appointment at:

Canadian Forces Base Borden
16 Ramillies Road,
Building P-154, Annex
Borden, Ontario
LOM 1C0

For further information or to make an appointment please call the Base Natural Resources Office at 424-1200 ext. 2925 or 7968.

Entre **le 9 avril et le 30 mai 2022** (selon le développement des larves et les conditions météorologiques), le ministère de la Défense nationale procédera à un programme d'épandage aérien de larvicides à la Base des Forces canadiennes Borden, notamment au sud-est de la base, au nord des logements familiaux et au nord-ouest du lotissement municipal de Borden.

Le programme d'épandage consistera en une application des insecticides biologiques *Bacillus thuringiensis*, qui s'appellent respectivement VectoBac 200G et dont les numéros attribués aux termes de la *Loi sur la lutte antiparasitaire* sont 18158.

On peut consulter la carte et obtenir des précisions en prenant rendez-vous à l'adresse suivante :

Base des Forces canadiennes Borden
16, route Ramillies
Bâtiment P-154,
Borden (Ontario)
LOM 1C0

Pour obtenir de plus amples renseignements, ou pour prendre rendez-vous, veuillez contacter le bureau des ressources naturelles de la base, au 424-1200, poste 2925